
 

 

HRVATSKI PIKADO SAVEZ 

Avenija Dubrava 238 

10040 Zagreb  

 

ZAPISNIK  

 

Sa sjednice Izvršnog odbora Hrvatskog pikado saveza održane dana 3. listopada 2018. godine 

s početkom u 20:00 sati. 

 

Sjednica je telefonska a nazočni su: Tihomir Mamić predsjednik, Eduard Akrap, Damir 

Zrinščak, Zvonko Antunović i Tanja Perić. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik g. Tihomir Mamić, pozdravio članove Izvršnog odbora te 

konstatirao da sukladno članku 48. Statuta Hrvatskog pikado saveza postoji kvorum i sve 

odluke koje budu donesene na ovoj sjednici su pravovaljane. 

Za zapisničara je predložio Zvonka Antunović. 

Potom je predložio sljedeći: 

 

DNEVNI RED 

 

1. Organizacija mastersa, pojedinačnog i ekipnog prvenstva te kup natjecanja 

2. Boris Krčmar-suspenzija 

3. Razno 

 

Predloženi dnevni red  je jednoglasno  usvojen. 

 

Ad 1.) Predsjednik IO g. Tihomir Mamić je uvodno pozdravio sve sudionike ove sjednice 

naglasivši kako je vrijeme da se detaljno pripremi organizacija natjecateljske sezone a to znači 

mastersa, pojedinačnog prvenstva, ekipnog prvenstva i završnice kupa. 

Naglasio je kako su prijave za masterse pristigle iz Karlovačke, Splitsko-dalmatinske i 

Vukovarsko-srijemske županije dok je za državno ekipno prvenstvo prijava stigla iz Ličko-

senjske i Primorsko-goranske županije. U raspravu se uključio član IO odbora Edurd Akrap 

kako bi se definirali datumi odigravanja mastresa jer je potrebno osigurati dvorane u kojima 

će se igrati.  

Tanja Perić se uključila u raspravu da je zatražila da se završnica kupa dodijeli PS Grada 

Zagreba jer pobjednik zadnjeg kup natjecanja dolazi iz Zagreba pa je stoga ukazala na 

nepisano pravilo da je pobjednik kupa ujedno i njegov sljedeći organizator. Članovi IO su se 

složili s ovom konstatacijom te smatraju da je potrebno samo upoznati organizatora s ovim 

stavom IO. 

Damir Zrinščak se uključio u raspravu na način da je ukazao na čl. 42. Stegovnog pravilnika 

koji govori o izricanju mjere organizatoru natjecanja ukoliko ne osigura tražene uvjete za 

natjecanje kojeg je organizator. Na taj način bi se izbjegle neozbiljne prijave te je u tu svrhu 

predložio i zaključenje ugovora s tehničkim organizatorom svakog pojedinog natjecanja. 

Ostali članovi IO su po ovoj temi bili neodređeni te je zaključeno da se otome dodatno 

raspravlja u budućnosti. 

Kada je riječ o državnom ekipnom prvenstvu kao najmasovnijem natjecanju u Hrvatskoj, dva 

su moguća kandidata za organizatora: Matulji i Senj. Oba mjesta su odgovarajuće lokacije za 

većinu natjecatelja, uvjeti su odlični za igrače te će se odluka o izboru domaćina donijeti 

nakon razgovora s potencijalnim organizatorima i pregleda dvorane u kojoj bi se odigralo 

prvenstvo. 



 

 

Ad 2.) Predsjednik IO je najprije upoznao članove IO o novom nedoličnom ponašanju Borisa 

Krčmara koji konstantno koristi priliku vrijeđati vodstvo HPS-a i voditelje turnira te predlaže 

IO da se pokrene postupak suspenzije Borisa Krčmara i zahtjev uputi Natjecateljsko-

stegovnoj komisiji Hrvatskog pikado saveza. Budući da su članovi IO upoznati s ovim 

događajem složili su se da se ovakav zahtjev s opisom činjenica uputi Natjecateljsko-

stegovnoj komisiji na odlučivanje. 

Predsjednik je predložio da se članovi IO o ovoj točki izjasne glasovanjem te je po 

provedenom glasvanju konstatirao da je jednoglasno donesena: Odluka o pokretanju 

disciplinskog postupka protiv Borisa Krčmara. 

 

Ad 3.) Damir Zrinščak je ukazao na potrebu nabavke opreme za bolje vođenje turnira: novi 

laptop, razglas, kablove za priključak struje u duljini od 40 metara, jer je u dvoranama obično 

izvor dosta udaljen, bežični mikrofon itd. 

O ovome će se još raspravljati ali stav članova IO je da je ovu opremu svakako potrebno 

nabaviti, ukoliko finacijska situacija dopušta ovakav trošak. 

 

Sjednica je završena u 21:50 sati. 

 

 

 

       ___________________ 

                  Tihomir Mamić 

               predsjednik 


